

聖地牙哥北郡中文學校  
二零一六年十月十五日

老師：  
班級：

## 第七週 學校聯絡事項

- 一、10/22 將舉行本學期期中考，請提醒學生們及早準備。
- 二、今日舉行校內硬筆寫字比賽。
- 三、10/22 下午將舉行寫字比賽評審。10/29，將於 Little Theater 舉行寫字比賽頒獎，得獎名單將於 10/27 前以 email 通知得獎同學。
- 四、11/6，日光節約時間停止，時鐘必須撥慢一小時。
- 五、10/22/2016, 9:45am - 10:50am, 家長座談會 Medicare Made Easy, Room #304
- 六、10/22/2016, 11:00am - 12:00noon, 第一堂太極拳課在學校餐廳。十堂課\$60，請趕快來 PTA 報名，總共只有 15 個名額。
- 七、家長值勤網站登記連結：  
<http://signup.com/go/La2Syy> (請記得要打入大寫的 L 和 S)
- 八、聖地牙哥漢字文化節書畫篆刻展覽,訂於 11/5 - 11/12 (每天上午十時至下午四時) 在北郡文教中心舉行.除了書畫班師生作品之外,中文學校學生寫字得獎作品及有趣的葫蘆雕刻作品都在展出之列.今年特別邀請旅美中國畫家周平珖先生的作品參展.開展儀式 11/5 上午十時舉行.歡迎家長學生及老師們蒞臨免費參觀.地址: 9888 Carroll Centre Road, #122, San Diego, CA 92126
- 九、聖地牙哥藝術學會將舉行學生繪畫比賽，詳情及報名請至學校網站 <http://northcountychineseschool.org>，作品收件截止日為 11/30/2016。得獎作品可獲得獎盃及獎金，並於 01/07/2017 於 Poway Performing Art Center 展出。
- 十、中華科工會提供高中生數名獎學金，截止日延至十月三十一日，詳情請至以下網頁查詢：  
<http://www.sdcasea.com/scholarship>
- 十一、中華文化聯誼會在此誠摯地邀請您，一同呼朋引伴來參加卡拉 OK 舞會。舞會節目內容精彩，有熱門舞曲及獻唱，現場並有專業人士帶領排舞，另備有美味食物及豐富的摸彩獎品。詳細請參看學校網頁之海報。  
**日期 & 時間:** 星期六，11/5，6pm~10pm  
**地點:** Poway Auditorium, 13094 Civic Center Drive, Poway, CA 92064  
購票請洽辦公室 (#703)，預購票每張 25 元，現場購票每張 30 元。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_

家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Week 7: Weekly Bulletin**

1. Midterm exam will take place on 10/22. Please remind your student to prepare for the test.
2. Writing contest is being held today in school.
3. Writing contest papers will be evaluated at school by judges on 10/22. The Writing Contest Award Ceremony will be held on 10/29 in the Little Theater. Winners will be notified via email by 10/26.
4. Daylight saving time ends on Sunday, 11/6. Please remember to turn your clock back one hour.
5. 10/22/2016, 9:45am - 10:50am, Parent workshop in Room #304, topic: Medicare Made Easy
6. 10/22/2016, 11:00am - 12:00noon, 1st of 10 Tai-Chi lessons for parents meet at lunch court, 10 lessons for only \$60. Please register at PTA or at the 1st meeting, limit to 15 students only.
7. Parent volunteer sign up link: <http://signup.com/go/La2Syy> (please remember to capitalize the L and S at the end).
8. SDCCA Learning Center will host a Chinese Art Exhibition, 11/5-11/12 (10am -4pm daily). The exhibition will include Chinese calligraphy, brush painting, gourd carving and the winners from the writing contest at Chinese School. There are also works from Mr. Zhou Ping-Guang, a well-known artist whose artworks have been collected by many art centers and museums. The opening ceremony is on 11/5 at 10am. All the teachers, students and parents are invited to this event. Address: 9888 Carroll Centre Road, #122, San Diego, CA 92126
9. San Diego Chinese Art Society is hosting a painting contest for students. Art work must be submitted by 11/30/2016. The winners will receive trophy and cash award. The winner's art work will be displayed at the SD Chinese Art Society Art Festival on 01/07/2017 at Poway Performing Art Center.
10. San Diego Chinese American Science & Engineering Association offers several scholarships to High School students who demonstrate excellent academic and extracurricular records. Please visit <http://www.sdcasea.com/scholarship> for more info. The application deadline has been extended to 10/31/2016.
11. SDCCA is hosting the annual Karaoke Dance Party on 11/5, 6pm~10pm, at Poway Auditorium, 13094 Civic Center Drive, Poway, CA 92064. Tickets on sale at office (#703), pre-sale \$25, on-site \$30. Join us for song, dance, food, auction and raffle. Meet up with old friends and get to know new ones. Proper attire requested. Please visit school web site for flyer with details.

**Student's Name:** \_\_\_\_\_

**Parent's Signature:** \_\_\_\_\_